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П Р О Т О К О Л                                    
№ 40 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 21.12.2010г. 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общинска администрация   - Хайредин 

Начало: 09.30 часа. 

Край:     11.45 часа. 

Днес на 21.12.2010 г. от 09.30 часа се проведе  заседание на Общински съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 13 /тринадесет/, от избрани 13 /тринадесет/ общински 

съветници. 

Отсъстващи: няма 

На заседанието присъстваха още: Радослав Тодоров Стойков – кмет на община Хайредин,  

Иван Бешировски – кмет на с. Рогозен, Атанас Атанасов – кмет на с. Манастирище, Светлин 

Цветков – кмет на с. Бързина, Радка Мермерска – км.нам. на с. Ботево, Валентин Петров – 

гл. счетоводител при община Хайредин и  граждани. 
Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС Хайредин, 

които откри  последната  сесия на ОбС Хайредин за 2010 г., в заседателната зала на община   

Хайредин.  
                 От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 13 /  тринадесет  /.  

                Г – н В. Александров: Уважаеми Общински съветници, Уважаеми г – н Кмет,   

Уважаеми  кметове на кметства,  госпожи  и господа. 

                С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата сесия. Постоянните комисии се проведоха по представения 

проект за дневен ред. 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин направи допълнения към  

предварително обявения проект за дневния ред, като предложи да бъде включена още една  

докладна, а именно:  

               Като 4.2 от дневния ред, докладна от Васил Иванов Петков – управител на фирма 

„Дубъл Ве” ЕООД, седалище на управление с. Михайлово, относно: спечелен търг за ползване на 

земя общинска собственост и сключен договор с община Хайредин, но неполучена земя при 

направеното служебно разпределение от Областна дирекция по земеделие. 

                 

               След като нямаше други предложения за допълнение и изменение г – н В. Александров – 

Председател на ОбС Хайредин подложи дневния ред с направените допълнения  на гласуване и 

съвета гласува 

дневен ред: 
1.Актуализация на Бюджета на община Хайредин за 2010 г. 

                                                                          Докл.Р.Стойков – кмет на община Хайредин 

2.Утвърждаване на условията за провеждане на публичен оповестен конкурс за 

предоставяне на идеална част на площ от 12 дка., намираща се в регулацията на с. 

Хайредин, за строителството на завода за риба, съгласно Решение № 375 на ОбС от 

Протокол № 38/28.10.1010 г. 

 
                                                                         Докл.Р.Стойков – кмет на община Хайредин 

3.Отчет за работа на общинска администрация по стопанисването,  управлението 

и контрола  над общинските гори. 
                                                                         Докл.Р.Стойков – кмет на община Хайредин 

4. Докладни  
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4.1. Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС Хайредин, относно: 

актуализация на Бюджета на ОбС за 2010 г. 
                                                                    Докл. В. Александров – Председател на ОбС   

                                                                          Хайредин 

          4.2. Вносител: Васил Иванов Петков – управител на фирма „Дубъл Ве” ЕООД,     

         седалище на управление с. Михайлово, относно: спечелен търг за ползване на земя   

          общинска собственост и сключен договор с община Хайредин, но неполучена земя   

          при направеното служебно разпределение от Областна дирекция по земеделие. 
                                                                                          Докл. Евгения Гиздова – представител на фирма      

                                                                                         „Дубъл Ве”ЕООД 

 

5. Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и погребение за месец    

     декември на 2010 г. 

                                                                               Докл. Гиздова – Председател на ПК по  

                                                                              „Социални дейности” 

 

 6. Питания, изказвания и предложения на граждани. 

 

                                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”-    13 

                                                  “ПРОТИВ”   –      НЯМА  

                                                  “ВЪЗД.СЕ”   -      НЯМА  

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 

 

По т.1 от дневния ред:  Актуализация на Бюджета на община Хайредин за 2010 г. 
 

                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави 

думата на г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”. 

                   Г- н Николай Кожухарски: В комисията по „ Бюджет и Финанси” се 

дебатира доста сериозно и задълбочено този въпрос. По мое желание бе сформирана 

комисия от общински съветници, главния счетоводител на общината и кмета на 

общината къде станаха дебати и бяха дадени доста отговори на въпросите ми, но не 

до там задоволителни. В много направления въпреки състоянието в което се намира 

нашата община бяха отчетени доста големи преразходи. От г – н Стойков – кмет на 

общината ми бе пояснено, че се е състояла среща с общинска администрация на 

която са били обсъдени мерките за преодоляване от това състояние, като са се 

дебатирали два варианта съкращения на част от персонала, или излизане в неплатен 

отпуск. Пред мен има списък на лицата които не са спазили този уговорка. В точка 

трета от справката става ясно, че и в други направления това се повтаря, да не 

говорим за горивата. Предлагам на общинските съветници да се вземе решение да се 

направи проверка на финансовата страна на този въпрос, след което да се вземе 

необходимото решение.  

                  Г- н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин: Такава проверка не е 

изключено да се направи, но сега е необходимо да се съобразим със сроковете с които 

работят банките и е редно сега да се вземе решение. 

                  Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: В комисията по 

„ТСУ” не сме се спирали много задълбочено на всяка една цифра, но насочихме 

вниманието си на някои фрапиращи разходи, които са видни от докладната. 

Комисията предлага за напред, като се иска решение от ОбС, нека бъдем запознати 

предварително с проблема и да не бъдем поставени пред свършен факт.  

                 Г – н Петър Попов – общински съветник: Видно е, че текущия контрол 

върху разходите е занижен. Едно такова неща показва неуважение към общинските 
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съветници. Има параграфи с доста големи  преразходи и сега се иска от нас да си 

вдигнем сама ръцете! Къде отиде контрола при изпълнение на задълженията на 

служителите, къде са тези мерки, които бе необходимо  да се вземат?Не съм 

съгласен и няма да гласувам. 

                  Г  -жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”:  

Тази точка от дневния ред бе разгледана и в комисията по „ Социални дейности”, но 

тъй като не сме специалисти в тази област, предоставихме  възможността за по – 

подробно обсъждане на ПК по „ БиФ”.  

                 Г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията”: Комисията по „ Контрол на решенията” предлага на ОбС да бъде 

приета актуализацията на бюджета на община Хайредин за 2010 г. 

                Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин. 

                Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: Първо, за преразход 

на фонд „ работна заплата”, това се дължи на факта, че бюджета на общината бе 

актуализиран с Решение на Народното събрание още през месец юли и актуализиран в 

последствие от общинския съвет също през месец юли на 2010 г. На практика фонда 

работна заплата бе намален, но в администрацията се запази числения състав. По 

решение на колектива от общинска администрация бе необходимо всички служители да 

излязат в неплатен отпуск за определено време. Действително много от 

администрацията излезе в неплатен отпуск, но в някои от дейностите като „ чистотата 

„и „охраната” това не се случи и това наложи актуализацията. Второ, за преразход в 

дейност „ чистота” и параграфа за преразходваното гориво. Това се наложи поради 

обстоятелството, че се извършват дейности не планирани / като направата на 

водопровод в с. Ботево, опесачаване на улици, които бяха в лошо състояние и 

ликвидирането на сметищата/. Трето, за периода в дейност социален патронаж в 

параграфа за храна увеличението се дължи на броя на хората желаещи да получават 

храна и особено завишаването на цените на продуктите и нереалното планиране на 

средствата за храната на ДСП. 

              Кмета на общината отговори и на други поставени въпроси от страна на 

общинските съветници.  
               След като нямаше други изказвания по тази точка от дневния ред г- В. 

Александров постави точка първа на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 387 

 

1.ОбС Хайредин, на основание чл., 21 от ЗМСМА, чл., 5 и чл., 18 от ЗОБ приема да 

се актуализира бюджета на общината за 2010 г., както следва: 

1.1. По приходите в размер на 66 953 лв. 

 

       

 СПРАВКА – актуализация план приходна част Приложение №: 1 

 

№ 

 

В и д     приход 

 

§ 

начален 

план 

Акт/лен 

План 

Р/р 

ак/зация 

 

О б о с н о в к а 
1 2 3 4 5 6 7 

      Спазени разпоредбите 

на член 6 от Закона за 

Общинските бюджети - 

постъпили приходи по 

1 п/не собственост     13-04 17070 32000 14930 

2 Други н/ни п/ди 20-00 9420 10300 880 

3 п/д наем земя 24-06 98200 140163 41963 
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4 Такса б/ви от/ци 27-07 28420 29600 1180 сметка на общината 

към 10,12/2010г. от услуги 

права ,собственост и други 

приходи. 

5 Технически ус/ги 27-10 5600 6800 1200 

6 Азмин/ни услуги 27-11 15800 22600 6800 

      

 ОБЩО:  174510 241463 66953  

       

 

 

1.2. Разходната част със сумата 66 953 лв. 

 

       

 СПРАВКА – актуализация план разходна  част Приложение №: 2 

ЕБК 

№ 

 

В и д     разход 

 

§ 

начален 

план 

Актуален 

План 

Размер 

акт/зация 

 

О б о с н о в к а 
1 2 3 4 5 6 7 

       

1 Работни заплати 02-01 8820 13250 4430  

2 Осиг. вноски 05-00 1600 2390 790  

3 Материали 10-15 340 500 160  

4 Горива 10-16 500 900 400  

5 Телефони 10-22 0 50 50  

6 Външни услуги 10-29 800 850 50  

7 Текущ ремонт 10-30 0 40 40  

898 ОХРАНА:  12060 17980 5920  

       

1 Работни заплати 02-01 3030 4030 1000  

2 Осиг. вноски 05-00 1170 1330 160  

3 Телефони 10-22 0 19 19  

4 Външни услуги 10-29 1500 1901 401  

714 Спорт за всички:  5700 7280 1580  

       

1 Работни заплати 02-01 12329 14194 1865  

2 Осиг. вноски 05-00 3086 3371 285  

3 Материали 10-15 2000 2700 700  

4 Горива 10-16 5000 19800 14800  

5 Телефони 10-22 0 120 120  

6 Външни услуги 10-29 9600 11200 1600  

7 Командировки 10-51 0 90 90  

623 ЧИСТОТА:  32015 51475 19460  

       

1 Работни заплати 02-01 4440 4944 504  

2 Гражданскид/ри 02-02 1368 1440 72  

 Осиг. вноски 05-00 756 782 26  

604 Ул. осветление:  6564 7166 602  

       

1 Обезщетение КТ 02-08 0 280 280  

2 Горива 10-16 662 822 160  

469 Други д/ти здр/не:  662 1102 440  
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 СПРАВКА – актуализация план разходна  част Приложение №: 2 

 

№ 

 

В и д     разход 

ЕБК 

§ 

начален 

план 

Актуален 

План 

Размер 

акт/зация 

 

О б о с н о в к а 
1 2 3 4 5 6 7 

       

1 Работни заплати 02-01 27635 28995 1360  

2 Осиг. вноски 05-00 5385 5625 240  

3 Хр/лни продукти 10-11 24000 29070 5070  

3 Материали 10-15 1180 1680 500  

4 Горива 10-16 3800 5500 1700  

5 Външни услуги 10-29 100 190 90  

7 Текущ ремонт 10-30 220 520 300  

524 Дом/н патронаж:  62320 71580 9260  

       

1 Материали 10-15 8260 10820 2560  

2 Вода 10-16 600 1266 666  

3 Горива 10-16 10500 20200 9700  

5 Телефони 10-22 8200 9700 1500  

6 Външни услуги 10-29 10564 16224 5660  

7 Текущ ремонт 10-30 700 1350 650  

8 Държавни такси 10-40 9000 13200 4200  

9 Обезщетение КТ 10-92 700 2955 2255  

10 Представителни 10-92 2000 3700 1700  

11 Членски внос 46-00 1000 1800 800  

       

122 Администрация:  51524 81215 29691  

       

       

 Об/на Хайредин:    66953  

       

       

                                                                                                                               

 

                                                      ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”- 7    

“ПРОТИВ”   –         1 

“ВЪЗД.СЕ”   -          5 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т.2 от дневния ред:   Утвърждаване на условията за провеждане на публичен   

                                            оповестен конкурс за предоставяне на идеална част на   

                                            площ от 12 дка., намираща се в регулацията на с.   

                                            Хайредин, за строителството на завода за риба, съгласно   

                                            Решение № 375 на ОбС от Протокол № 38/28.10.1010 г. 
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                     Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин по тази точка от 

дневния ред предостави думата на Председателя на ПК по „БиФ” г – н Николай 

Кожухарски. 

                    Г – н Николай Кожухарски:  Във връзка с Решение № 375 от Протокол № 

38/28.10.2010 г., се е събрала комисия която да разработи условията на публично 

оповестен конкурс за продажбата на част от имот – 12000 кв.м., в регулацията на с. 

Хайредин определен за строителство на завод за преработка на риба и рибни 

продукти.  На комисията са набелязани предварителни квалификационни изисквания 

към кандидатите, приоритетни условия, съставен е и протокол. Тази точка от 

дневния ред бе обсъдена и разглеждана на комисията и предлагаме ОбС да даде 

положително становище. 

                    Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ ТСУ”: В комисията по 

„ ТСУ” също бе разгледана тази точка от дневния ред и предлагаме на ОбС Хайредин 

да даде своето съгласие. 

                   Г –жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „ Социални дейности”: 

Комисията се е състояла и са набелязани мерките, представена е на вниманието на 

общинските съветници докладна от името на г – н Стойков и ПК предлага да бъде 

утвърдена.  

                    Г- жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на 

решенията”: Тази точка от дневния ред бе обсъдена и разглеждана в ПК п 

предлагаме на ОбС Хайредин да бъде приета. 

                    Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави 

думата на Радослав Стойков – кмет на община Хайредин. 

                    Г – н Радослав Стойков – кмет на община Хайредин: във връзка с Ваше 

Решение № 375 от Протокол № 38/28.10.2010 г. и на основание чл. 70, ал. 1 от 

Наредба № 5 на ОбС Хайредин назначих с моя Заповед № РД – 617/07.12.2010 г. 

комисия, която да разработи условията на публично оповестен конкурс за продажба 

на част от имот – 12000 кв.м., намиращ се в УПИ I, план 2196, кв. 36, с обща площ 

36045 кв.м. в регулацията на с. Хайредин, определен за строителство на завод за 

преработка на риба и рибни продукти. 

                    След като нямаше други желаещи да вземат отношение по точка 

втора от дневния ред утвърждаване на условията за провеждане на публичен 

оповестен конкурс за предоставяне на идеална част на  площ от 12 дка., намираща 

се в регулацията на с.Хайредин, за строителството на завода за риба, г- н В. 

Александров я подложи на гласуване и съвета взе 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 388 

 

1.ОбС Хайредин, на основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС и чл., 35, ал. 1 от Наредба № 5 

на ОбС Хайредин възлага на кмета на община Хайредин да проведе публично 

оповестен конкурс за продажбата на идеална част с площ от 12000 кв.м. от имот с 

обща площ 36045 кв.м., намиращ се в УПИ I, план 2196,кв.36, в регулацията на с. 

Хайредин, определен за строителството на завод за преработка на риба и рибни 

продукти, върху който има тежест – отстъпено право на строеж, при следните 

условия: 

 

I. Предварителни квалификационни изисквания към кандидатите:  

 



 7 

1. До участие в публично обявения конкурс се допускат български юридически 

лица, регистрирани по Търговския закон и вписани в търговския регистър. 

2. Кандидатите да нямат задължения към НАП и община Хайредин. 

3. Кандидатите да не са обявени в несъстоятелност и да не са в производство по 

ликвидация. 

 

II. Приоритетни условия:  

 

1.Предназначение на продаваемия имот: за изграждане на Завод за риба и рибни 

продукти, съобразен с изискванията на европейското и българското 

законодателства, сто процента екологично чисто производство със сертификат на 

ЕС. 

2. Цената на имота: не е по – ниска от 24000 лв., съгласно експертна оценка, 

приета с Решение № 375 от Протокол № 38/28.10.2010 г., в.т.ч. отстъпено право на 

строеж на стойност 20900 лв. Цената е без включени данъци и такси, които са за 

сметка на участника, спечелил конкурса.  

 

              Забележка: Съгласно цитираната експертна оценка изготвена от експерт 

оценител на недвижим имот инж. Ценова отстъпена право на строеж 

представлява 80% от стойността на земята. 

 

             В случай, че конкурсът бъде спечелен от собственика на отстъпеното право 

на строеж следва да заплати на община Хайредин само разликата между 

предложената цена и отстъпеното право на строеж. 

             В случай, че спечелилият участник е различен от собственика на 

отстъпеното право на строеж, спечелилият участник следва да заплати 

отстъпеното право на строеж в размер на 20900 лв., на собственика на отстъпеното 

право на строеж. 

 

3. Размер на инвестицията – не по – малко от 10 милиона евра или левовата им 

равностойност. 

 

4. Срок на реализация – до 24 месеца, считано от датата на сключване на договора 

за закупуване на терена до въвеждането в експлоатация на обекта. 

 

5. Брой работни места, които ще бъдат разкрити след окончателната реализация 

на инвестиционното намерение – минимум 100 броя работни места и запазени за 

срок от три години. 

 

6. Имотът предмет на инвестицията не може да бъде обект на разпоредителни 

сделки, преди реализацията на инвестиционното намерение по изграждане на 

завод за преработка на риба и рибни продукти. 

 

III. Критерии за оценка на предложенията и относителна тежест: 

                       КРИТЕРИИ                           ТЕЖЕСТ:  

1. Предлагана цена за имота                                  30 

2. Брой работни места                                  30 

3. Размер на инвестицията                                  20 

4. Срок за изпълнение на инвестицията                                  20 
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                                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”- 12 / В. Александров, Г. Здравкова, П.   

                                                                                                   Кременски, Н. Братанов, Замфиров,   

                                                                                                   Цв. Кръстев, Г. Кръстев, Гиздова,   

                                                                                                   Кожухарски, Бл. Божков,Стефанов,   

                                                                                                   Р. Христов/ 

“ПРОТИВ”   –     НЯМА 

     “ВЪЗД.СЕ”   -        1 / Попов / 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

По т. 3 от дневния ред:  Отчет за работа на общинска администрация по  

                                           стопанисването,управлението и контрола  над общинските  

                                            гори. 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин по тази точка от 

дневния ред предостави думата на Председателите на ПК. 

              Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „ БиФ”: В комисията по 

„ Бюджет и Финанси” тази точка от дневния ред бе разгледана и обсъдена и 

предлагаме на ОбС Хайредин да бъде приета. 

               Г – н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: Комисията 

разгледа представената докладна, като предлага да се проведе по – голям контрол при 

опазване на засадените дървета и тяхното отглеждане. Горите и земите, които се 

стопанисват от община Хайредин се охраняват и контролират от Държавно горско 

стопанство Оряхово. Общинските гори са всички гори от горския фонд, правото на 

собственост върху които е възстановено на общините, както и тези, придобити по 

реда на Закона за общинска собственост. Управлението, стопанисването и 

ползването на земите и горите в Общинския горски фонд / ОГФ/ се осъществява в 

съответствие със Закона за горите, подзаконовите нормативни актове по неговото 

прилагане и лесоустройствения проект на общината.  

             Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „Социални дейности” и г –

жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията” също 

предлагат точка трета, отчет за работа на общинска администрация по  

стопанисването,управлението и контрола  над общинските  гори да бъде приета. 

              Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин след като нямаше 

други предложения за допълнение постави  отчета за работа на общинска 

администрация  на гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№389 

1.ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността 

на ОбС и Наредба № 15 за реда за управление и стопанисване на общинските гори 

приема отчета на общинска администрация по стопанисване, управление и 

контрол над общинските гори. 

2.ОбС Хайредин, възлага на кмета на община и кметовете на населени места да 

внесат справка в ОбС за засадените и прихваналите се дървета за 2010 г.,  до края 

на месец май 2011 г. 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      

                                                     “ВЪЗД.СЕ” -        НЯМА  

  РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

По т. 4 от дневния ред: Докладни  

                                          4.1. Вносител: Васил Александров – Председател на ОбС   

                                          Хайредин, относно: актуализация на Бюджета на ОбС за   

                                          2010 г. 
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                       Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави 

думата на Председателите на Постоянните комисии. 

                       Г – н Николай Кожухарски – Председател на ПК по „БиФ”: Тази 

докладна на Председателя на ОбС Хайредин бе разглеждана на комисията по „ БиФ” 

и предлагаме на общинските съветници да бъде приета.  

                      Г - н Будьони Замфиров – Председател на ПК по „ТСУ”: Също 

комисията предлага да бъде приета актуализация на Бюджета на ОбС за  2010 г. 

                      Г – жа Искра Гиздова – Председател на ПК по „Социални дейности” и 

г – жа Галина Здравкова – Председател на ПК по „ Контрол на решенията” 

подкрепиха също докладната на Председателя на ОбС Хайредин, относно 

актуализация на Бюджета на ОбС за  2010 г. 

 

                     Г  -н В. Александров: Бюджета на общината за 2010 г., бе утвърден с Решение 

№ 282 от 29.01.2010 г. С това Решение бе утвърден и бюджета на ОбС. По – късно 

актуализиран съгласно ЗИДЗДБРБ с Решение № 334 от 17.08.2010 г., на  общината 

включително и на ОбС. С актуализацията на бюджета на общината същият беше намален с 

140 000 лв., а бюджета на ОбС се намали от 70000 на 64 000 лв., това наложи да се намалят 

средствата по параграфи. Намалиха се средствата по параграф – възнаграждения на 

общинските съветници за участие в заседания на ПК и заседание на ОбС, параграф – външни 

услуги- телефони, на 100% се намалиха параграф – командировки и параграф – 

представителни. Намалените средства от параграф възнаграждения се определиха на базата на 

действително изразходените средства за възнаграждения през 2009 г., и направените икономии 

на тези параграфи за неучастие на общинските съветници в заседание на ПК и заседание на 

ОбС през 2009 г. Очаквахме и през тази година да направим икономия от не изплащане на 

възнагражденията на общинските съветници, за участие в заседание на ПК и заседание на ОбС 

през 2010 г., което не се случи на 100%. На следващо място, при актуализацията на бюджета на 

ОбС изхождахме и от разходите на средствата по параграфи за първото полугодие на 2010 г. 

През този период ОбС е разходвал 33 731 лв., от планувани 70000 лв. Ще посоча само два 

параграфа, параграф – възнаграждения 02 – 00 за първото полугодие е изразходвана сумата от 

27 508 лв., за провеждане на „ 6” заседания на ОбС и „ 24” заседания на ПК при планувани 

54 994 лв., за годината. В параграф 10 – 20 „ външни услуги” – телефони за първото полугодие / 

видно от справката на финансово – счетоводния отдел / сме изразходвали 592 лв., при 

планувани 2 212 лв., и затова тези два параграфа бяха актуализирани., т. е. намалени. Нещо 

повече, през второто полугодие съгласно Плана за работа на ОбС следваше де проведем 5 

заседания на ОбС и 20 заседание на ПК, т.е. едно заседание на ОбС и четири на ПК по – малко 

в сравнение с първото полугодие на 2010 г. Независимо от това, видно от справката на 

финансово - счетоводния отдел за изразходване средствата за десетмесечието на 2010 г., от 

бюджета на ОбС показва, че средствата няма да достигнат особено в тези параграфи, които 

актуализирахме. През този период ние не сме разходвали средства от бюджета на ОбС не 

планувани, а сме ги изразходвали съгласно Правилника за организация и дейността на ОбС т.е, 

на базата на плануваните заседания на ОбС и ПК и сме изплащали само таксите на служебните 

GSM – апаратите съгласно решението на ОбС.             
                Днес провеждаме последното заседание на ОбС и както е видно ще разглеждаме 

изключително важни въпроси, които имат отношение към функционирането на общината до 

края на 2010 г. 

- Актуализацията на бюджета на общината за 2010 г., наложила се от преразходване 

на някои параграфи, особено тези имащи отношение към социалната сфера и 

чистотата. 

- Приемане  и утвърждаване на  условия за провеждане на публичен оповестен 

конкурс за  продажба на идеална част на площ от 12 дка., намираща се в 
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регулацията на с. Хайредин, за строителството на завода за риба, съгласно 

Решение № 375 на ОбС от Протокол № 38/28.10.1010 г.; 

- Отчет за работата на общинска администрация по стопанисването,   

      управлението и контрола над общинските гори и други въпроси. 

 

                След като нямаше други  изказвания и предложения за решение г – н Васил 

Александров – Председател на ОбС Хайредин постави тази точка от дневния ред на 

гласуване и съвета взе 

РЕШЕНИЕ 

№ 390 

1. ОбС Хайредин, на основание чл., 21 от ЗМСМА, чл., 5 и чл., 18 от ЗОБ приема да 

актуализира бюджета на ОбС със сумата от 8 627 лв., / осем хиляди шестстотин 

двадесет и седем лева /, включващ и средствата за възнаграждение на общинските 

съветници за месец декември 2010 г., които  да се разпределят по параграфи както 

следва: 

 

§  02- 00 – други възнаграждения – от 52 184 лв., да се завиши на 59 574 лв.,  

§ 05- 51 – ДОО – от 5 974 лв., да се стане на 6 212 лв.,  

§ 05 – 60 – ЗОВ – от 2 592 лв., на 2 883 лв.; 

§ 05 – 80 – ДЗО – от 800 лв., - се намаля 688 лв.; 

§ 10 – 00 – издръжка – от 2 860 лв.,  на 3 680 лв.; в.т. ч. § 10 – 15 – 

материали – от 1098 лв., се намаля на  962 лв.; 

§ 10 – 16 – вода, горива и ел. енергия – от 600 лв., се увеличава на 667 

лв.;в.т. ч. ел. енергия от 500 лв., - на 597 лв., и горива от 100 лв., на 70 лв.; 

§ 10 – 20 -  външни услуги – телефони- от 1 149 лв., на 2 038лв.,  

Телефони – от 780 лв., се увеличава на 1 798 лв.; 

Командировки и представителни – да се намалят на 100 % . 

 

              Сумата от 8 627 лв.,/ осем хиляди шестстотин двадесет и седем лева / да се 

вземе от икономиите на параграфите на ОбС и  преизпълнението на приходната 

част от параграф „ не данъчни приходи” и параграф – „ наем земя”. 

 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      

                                                     “ВЪЗД.СЕ” -        НЯМА  

  РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

  

По т.4.2 от дневния ред: Вносител: Васил Иванов Петков – управител на фирма „Дубъл   

                                             Ве” ЕООД, седалище на управление с. Михайлово, относно:   

                                             спечелен търг за ползване на земя общинска собственост и   

                                             сключен договор с община Хайредин, но неполучена земя при   

                                             направеното служебно разпределение от Областна дирекция   

                                             по земеделие. 

 

               Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин предостави думата 

на г –жа Евгения Гиздова – представител на фирма”Дубъл Ве”ЕООД. 

             Г –жа Гиздова: Уважаеми господа общински съветници, съгласно Протокол 

№ 2/18.10.2010 г., за проведен търг за отдаване под наем за четири години на 

общинска земя на 25.10.2010 г.,  е сключен  договор с кмета на общината за двадесет 

имота в землището на с. Михайлово за общо 287.548 дка. като по банков път е 

внесена полагащата се вноска за първата стопанска година по сметката на 
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общината. При направеното служебно разпределение на масивите за ползване от 

областната дирекция по земеделие – Враца, част от тези имоти са включени в 

масивите за ползване, а друга част са включени като бели петна. По този начин 

арендаторът не може да ползва заплатените имоти. Тъй като, за да получи правно 

основание за ползване на бели петна трябва да бъде заплатено още по 15.00 лв., да 

декар.  В докладната е пояснено, че управителят на фирмата,  моли за решение от 

ОбС да му бъдат предоставени 287.548 дка., бели петна без да внася допълнителни 

суми за тях, или общината да го въведе във въвод, за ползване на предоставените 

имоти по договора. В докладната е посочено, че в противен случай да се върне 

вноската, или да бъде подписан анекс към договора с който да удължим срока му с 

една година и тази вноска да остане за следващата стопанска година. 

         Отношение по тази точка от дневния ред взе г – н Георги Кръстев – общински 

съветник. 

                   Г – н В. Александров – Председател на ОбС Хайредин, след като нямаше други 

предложения за допълнение по тази точка, подложи докладната относно: спечелен 

търг за ползване на земя общинска собственост и сключен договор с община Хайредин 

на гласуване и съвета взе  

РЕШЕНИЕ 

№ 391 

1.ОбС Хайредин, на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността 

на ОбС и сключения договор с кмета на общината за ползване на земя частна 

общинска собственост от 287, 548 дка.,  намираща се в землището на с. Михайлово 

за стопанската 2010 г., възлага на кмета на общината да сключи анекс към вече 

сключения договор за ползване на земя от спечеления търг от 287, 548 дка., 

общинска собственост през следващата 2010 / 2011 г., за сумата определена от 

спечеления търг.                                                

 

                                                ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      

                                                     “ВЪЗД.СЕ” -        НЯМА  

  РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Отпускане на еднократни социални помощи за лечение и  

                                               погребение за месец  декември на 2010 г. 

 
 

                По тази точка от дневния ред г – н В. Александров – Председател на ОбС 

Хайредин предостави думата на г – жа Искра Иванова Гиздова   –   Председател на ПК по 

„Социални дейности”. 

                Г –жа Искра Иванова Гиздова- Председател на  ПК по « Социални дейности»  

прочете одобрените молби  на социално слаби граждани от общината за лечение и 

погребение от ПК за  месец декември  на  2010 г. 

 
              - Атанас Георгиев Атанасов  – от с. Хайредин,  ПК по « Социални дейности» 

предлага на ОбС да бъде одобрена сумата от 50.00 лева / за погребение/; 

               -  Милка Борисова Чулева  – от с. Хайредин, ПК по « Социални дейности» предлага да 

бъде одобрена сумата в размер на 40.00 лева; 

             - Славчо Ангелов Борисов – от с.Бързина, - сумата в размер на 50 лева; 

 

             Г – н В. Александров – Председател на ОбС предложи  общински съвет Хайредин да 

гласува така предложените и одобрени молби от ПК по „социални дейности” и съвета взе  
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РЕШЕНИЕ 

№ 392 
1.ОбС Хайредин, одобрява предложените от ПК по «Социални дейности» молби за 

помощи на социално слаби граждани от общината за месец  декември  на  2010 г, както 

следва: 

 

               - Атанас Георгиев Атанасов  – от с. Хайредин,  ОбС Хайредин  одобрява  сумата 

от 50.00 лева / за погребение/; 

               -  Милка Борисова Чулева  – от с. Хайредин, ОбС Хайредин одобрява сумата в 

размер на 40.00 лева; 

             - Славчо Ангелов Борисов – от с. Бързина, -  ОбС Хайредин одобрява сумата в размер 

на 50 лева; 

 

                                                 ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      

                                                     “ВЪЗД.СЕ” -        НЯМА  

  РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

               Г – н В.Александров – Председател на ОбС Хайредин запозна общинските 

съветници с уведомителното писмо от „А ЕС СОЛАР” ООД гр. София, ул. „ Шарл 

Шампо” бл.112., което бе представено на вниманието на общинските съветници 

на настоящата сесия. 

              Г – н В. Александров: Фирма „ А ЕС ЕМ СОЛАР” ООД със седалище гр. 

София, ул.” Шарл Шампо” бл. 112 е създадена с цел инвестиране в изграждането на 

фотоволтаични паркове. Фирмата притежава три терена в община Криводол и изгражда 

15 мегавата фотоволтаични паркове. В момента текат преговори за получаване терени в 

община Пазарджик. Фирмата е с 50% чуждестранно участие – Швейцария.  В 

уведомителното писмо е изразено искане да бъдат предоставени терени с отстъпено 

право на строеж за изграждане на фотоволтаични паркове с обща мощност 25 мегавата. 

Стойността на инвестицията е 25 милиона евро. Времето за изграждане е 12 месец след 

издаване на разрешително за строеж. По време на изграждането ще се наемат 

специалисти, общи работници и охрана от безработните в община Хайредин. В 

уведомителното писмо е посочено, че след пускане в експлоатация ще бъдат осигурени 

тридесет постоянни работни места и шестдесет броя сезонно ежегодно. Финансирането 

ще е по – следния начин: 30% от стойността при подписване на договор; 30% при смяна 

на предназначението на терена и подписване на предварителен договор с ЧЕЗ.; 40% 

окончателно разплащане при издаване на разрешително за стоеж. Очакваното време за 

изпълнение горепосочените разплащания е в рамките на шест календарни месеца.  

 

             След като общинските съветници изслушаха текста на уведомителното 

писмо от „А ЕС СОЛАР” ООД гр. София и не се взе отношение,  г –н Александров 

предложи да бъде прието принципно решение да продължат разговорите от страна 

на кмета, като приема  инвестиционното намерение на фирма „А ЕС СОЛАР” ООД 

със седалище гр. София, ул. „ Шарл Шампо” бл.112, за строителството на 

фотоволтаични паркове в общината и възлага на кмета на общината да продължи 

разговорите с фирмата желаеща да инвестира в общината за строителство на 

фотоволтажни паркове и изясни всички въпроси за строителството й  в общината и 

внесе предложение в ОбС за окончателно решаване на проблема. 

 

ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”   -  13 

                                                     “ПРОТИВ” –        НЯМА      
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                                                     “ВЪЗД.СЕ” -        НЯМА  

  РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 

 

 

По т.6 от дневния ред: Питания, изказвания и предложения на граждани. 

 

По тази точка от дневния ред нямаше питания, изказвания и предложения на граждани. 

 

След като нямаше повече въпроси от страна на общинските съветници г – н 

Александров – Председател на ОбС закри заседанието. 

 

 

           Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 11.45 ч. 

 

 

 

Техн. сътрудник:………………...                          ПРЕДСЕДАТЕЛ :…………….…….. 

                              / Д. Димитрова /                         ОбС-Хайредин    / В.Александров/  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


